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 30.8.11מייל יישובי 

 בדף הפעם: 

 . 3  19רוטוקול ישיבת ועד האגודה מס' מצורף בהמשך פ .1

 . הודעה של ועד האגודה -החלפת חלי  .2

אצל מרסיה קרן טלפון  פרטים  - 16:00בשעה  5/09-חוג קפוארה שעור ניסיון יתקיים ביום שני ה .3

0542312648 

 שינה שמו ל"דף הבית של יואב". קראו אותו בהמשך. 5יואב ניוז מס'  .4

 ******************************************************************************************** 

 1191.פרוטוקול ועד אגודה מס'   

 

 18.08.11תאריך הישיבה: 

, שמוליק אמנון זלינגר, , צפי צור, שי בר, בועז קפלן, שלומי גרבר, אבי בן צבי, אברהם טולדו, רפי בוימלנוכחים:

 לדרר

 קובי מגדיש  חסרים:

   ים:מוזמנ

 סדר יום:  

 עדכון לגבי הגישור  •

 משימות לביצוע ע"י מזכיר האגודה  •

 גבע בחדר האוכל •

 תפקיד רכז תרבות  •

 2010עדכון לגבי מאזני  •

 החינוך הבלתי פורמאלי בשנת הלימודים הבאה  •

 תשתיות חינוך  •

 18.11אישור פרוטוקול  •

 דיון והחלטות: 

נבחר מגשר, נבחרו צוותים  גבי ההתקדמות בארגון תהליך הגישור.ל הועד עודכן עדכון לגבי הגישור. .1

 . 2011מצומצמים מצד הקיבוץ ומצד ההרחבה, ונקבעו תאריכים לפגישות הראשונות בחודש ספטמבר 

  שמוליק לדרר נכנס לתפקיד מזכיר האגודה והציג את אופן העבודה  משימות לביצוע ע"י מזכיר האגודה. .2

 הרצוי בעיניו.

רואה בתפקיד המזכיר חשיבות רבה ומאחל לשמוליק הצלחה רבה. נושאים אשר נידונו בישיבות  סיכום: הועד 

הועד בחודשים האחרונים ואשר ממתינים לטיפולו של שמוליק הם בין השאר: מעקב אחרי סעיפי התקציב 

ביצוע ורישום מדויק בהנהלת החשבונות, לכידת כלבים משוטטים, שיפור מצב הגינון והחצרנות   –

בהרחבה, סביבת אזור המחזור בהרחבה, הקמת פורום בעלי תפקידים בקיבוץ ובאגודה לצורך תאום  

 החלטות הנוגעות לשני הגופים. 

מנחם  אגודת מתיישבי כפר  
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הועד קיבל תלונות מהורים לגבי אי בהירות הקיימת אצל ילדים בגבע בנושא המזנון העומד  גבע בחדר האוכל.  .3

 בחדר האוכל לטובת גבע והמזנון הכללי.

שמוליק יפעל יחד עם חלי ו/או המחליפ/ה שלה להסדרת הנושא מתוך מטרה לשמור על העקרונות: סיכום: 

מגוון מזון הנקבע ע"י הצוות החינוכי, נהלים המאפשרים שמירה על הסדר בחדר האוכל, מחיר קבוע וידוע 

 מראש לפי קביעה בין מערכת החינוך וחדר האוכל, אחידות בין ילדי גבע ללא קשר למקום מגוריהם. 

 נערך דיון לגבי איוש תפקיד רכז תרבות אשר התפנה לפני מספר חודשים. תפקיד רכז תרבות.  .4

יופץ קול קורא להקמת צוות חשיבה שידון באופן עריכת אירועי התרבות ביישוב. במקביל, עד  סיכום:

להשלמת התהליך )בשאיפה עד סוף השנה(, תהיה קריאה למתנדבים לארגון אירועי התרבות של חגי 

 תשרי שמתקיימים החל מהחודש הבא. 

ה אל רואה  בימים אלו נשלחות ההתייחסויות למאזני הועד המקומי וועד האגוד .2010עדכון לגבי מאזני  .5

 החשבון. 

 המאזנים יובאו לאישור באסיפה אשר תתקיים בספטמבר. תאריך ספציפי ייקבע בהמשך.  סיכום:

גידול מספר הילדים בגיל הרך ובחינוך הבלתי פורמאלי הביאו לצורך בהעתקת משרד החינוך   –תשתיות חינוך  .6

למקום חדש )בחלק הדרומי של גן תאנה(, ובהכשרת שני מבנים נוספים לטובת גן )שקד, במקום המשרד הישן(  

 ולטובת קבוצת גבע בכיתות א' )במועדון מוסד הישן, מאחורי גן פשוש(. 

כמו  על מנת לטפל בהתאמת המבנים, ובמקביל לשפץ את הקיימים )צבע, החלפת חלונות, תיקונים קטנים וכו'( ו

להצטייד בציוד הנדרש לקבוצות הגיל השונות )שולחנות, כסאות, משחקים וכו'( יש להקצות סכומי כסף לא  כן 

 מבוטלים. התקיים דיון על מקורות המימון לנושא חשוב זה.

 סיכום: 

 החלטת הועד יחד עם מנהלות מערכת החינוך והנהלת הקיבוץ היא כדלקמן: 

 תעשה מתוך תקציב החינוך באופן מלא )מתוך   –. הצטיידות לקראת שנת הלימודים 1

 (., תחת סעיף "ציוד וחומרים"יתרות תשע"א ו/או מתוך התקציב השוטף של תשע"ב    

 תעשה במימון מלא ע"י הקיבוץ  –. שיפוצים של המבנים כחלק מהתחזוקה השוטפת 2

 אלף ₪(.  30כמשכיר של הנכסים )כ     

 אלף ₪ תעשה באופן הבא:  160-170, המוערכת בכ החדשים . התאמת המבנים לצורכי מערכת החינוך3

 אלף   50התקבל סכום ייעודי של   –על המועצה בוימל ורפי יוגב א. לאחר לחץ שהפעילו יחיעם     

 ההקצאות לטובת נושא זה.  למחוץ לכל ₪         

 החינוך, ולאחר סיום תהליך  ילקח מהתזרים שלראשון ת הכסף, בשלב  יתב. שאר    

 הגישור שיכלול הסכמות לגבי סטטוס מבני החינוך, תשויכנה ההוצאות          

 לתמהיל מתוך הגורמים הבאים )בחלוקה שתקבע בהסכמה של הנוגעים בדבר(:        

 . אגודה חקלאית )קיבוץ(.1         

 )באישור מיוחד של המועצה(.  פיתוח התקציב מתוך  –. ועד מקומי 2         

 מתוך יתרות תשע"א ו/או התקציב השוטף של תשע"ב )סעיף "בלתי   – מערכת החינוך. 3         

 צפוי"(.              

 .  בשנת הלימודים הבאה החינוך הבלתי פורמאלי .7

( בה  1.8.11שה ראשונה )בריכוז יניב דוידאי נפגש לפגי הצוות -בלתי פורמאלי החינוך  חשיבה בצוות  .א

אנשים, ויצא לדרך עם תהליך החשיבה. כזכור, צוות זה אמור להוביל דיון שיסתיים בהצבעה   30-השתתפו כ

 )במידת הצורך( עם מסקנות שתיושמנה החל משנת הלימודים תשע"ג. 

  10-מועמדים הציעו עצמם לתפקיד, כ  40-כ – )מחליף/ה לחלי( איוש תפקיד מנהל החינוך הבלתי פורמאלי .ב

 ויכלול ראיון שני ומשא ומתן כספי.  22.8-מהם עברו לשלב המיון האחרון שיערך ב 4-רואינו ו
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 אופי ותקצוב הפעילות בתשע"ב:   .ג

 )ראה פרוטוקול קודם(.  30.7.11התקיים דיון בנושא בהמשך להחלטת הועד מיום 

-כיתות א',קבוצת גבע צעיר-קבוצות גבע'לה 2אחה"צ ) 16:00סיכום: המסגרות שמתקיימות עד השעה 

ו'( תמשכנה להתקיים כמסגרות שמחזיקות את עצמן מבחינה כלכלית ע"י -כיתות ד'-ג' וגבע בוגר-כיתות ב'

 תשלומי ההורים כחלק ממערכת החינוך, כפי שהתקיים עד כה. 

יתר הפעילויות, המתקיימות בשעות אחר הצהריים והערב, לאמור מועדון הנוער, הפרויקטים ותנועת  

₪   50,000הנוער )השומר הצעיר(, ייתמכו ע"י תקציב ייעודי מתוך סעיף ילדים ונוער בתקציב האגודה )

, סכום זהמתוך ₪ שנתי.  ₪100,000 שנתי(, כלומר  50,000צה בהדרכת נוער )כתמיכת המועעוד שנתי(, ו

 התמיכה תתבצע באופן הבא:

 

)לרבות    שימוש במבנים שישמשו את כלל הפעילויות -₪ יממנו את התקורות הקבועות  25,000. כ1

 הנה"ח והשתתפות בשכר מנהל בלתי פורמאלי.תקורת , חשמל,חומרים מתכלים וכו'(

 

 ₪ למימון חלקי של רכז קן ייעודי של השומר הצעיר לקן כפר מנחם )זהו רכז   30,000. 2

 חדש שלא היה עד כה ותפקידו לבסס קן ייחודי לכפר מנחם במקביל לקן צפית(.    

 

₪( תשמש לתמיכה בהדרכה ובפעילויות במועדון הנוער ובפרויקטים כך   45,000. יתרת התקציב )כ3

עלות  במתכונת דומה למה שנעשה עד השנה ובאותה תוכלנה להמשיך להתקיים ששתי מסגרות אלו 

בפועל, לטובת החישוב נלקח בחשבון   , תוך התחשבות במספר המשתתפים בכל אחת מהמסגרות.להורים

  4פעמים בשבוע )ולא  3ילדים(, ושמועדון הנוער ייפתח   120קבוצות פרויקטים )כ  6שהשנה תתקיימנה 

 פעמים כבשנה החולפת(, על מנת לאפשר לנערים להשתתף גם בפרויקטים וגם לשמור על מסגרת התקציב.

 רעונית.ינעשה תוך בניית תקציב מדויק שמראה שהמערכת כמקשה אחת לא תהיה ג האמור לעילכל 

 

כפי שהובהר בישיבת הועד הקודמת, הפעילויות כולן תהיינה פתוחות לכלל הילדים והנוער, ובשלב זה  

 מדובר במודל ייחודי לשנה זו, עד להשלמת עבודתו של צוות החשיבה בנושא. 

 לפרסום.  18.11אישור פרוטוקול  

 .דרך המיילים ופורסם כלשונו אושרסיכום: הפרוטוקול 

 

 

 שי בר                                                                                                

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                        
 החלפת חלי בריכוז החינוך הבלתי פורמלי

 
את תפקידה כמנהלת  לאחר חיפושים מתמשכים, אנחנו שמחים לבשר שנמצא מחליף לחלי זלינגר שמסיימת

 החינוך הבלתי פורמאלי על פי בקשתה.
,  25.9גיא ייכנס לתפקידו ב    למנהל החדש קוראים גיא כ"ץ, והוא התחיל בחפיפה עם חלי בימים האחרונים.

 מאחלים לגיא בהצלחה בתפקידו.  ובהמשך יישלח לכולכם את פרטי הקשר. אנחנו
חדשה. חלי תעמוד בקשר   עד לכניסתו לתפקיד, חלי תמשיך לנהל את המערכת במקביל לכניסתה לעבודה 

בכל עניין. במקביל, המדריכים בכל המסגרות ייתנו  רציף עם הצוותים, ומבקשת מההורים לפנות אליה בדוא"ל
 הורה וילד.  מענה מיידי לפי הצורך לכל 

ובמערכת על מנת  תקופת ההחלפה תהיה מאתגרת עבור כולנו, ואנחנו מבקשים מכולם לתמוך בצוותים
 שהחלפת המנהלים תעבור באופן הטוב והקל ביותר האפשריים. 

היישובית. חלי עברה עם המערכת  אנחנו רוצים להודות לחלי על תקופה ארוכה של תרומה למערכת החינוך
וחידושים, ועשתה זאת תוך הקרבה אישית מאוד משמעותית,    תקופה מאתגרת ביותר, עם הרבה מאוד שינויים

 בהצלחה בהמשך. –הגדולה. חלי  ועל כך הערכתנו
 צפויה שנה מלאה בעשייה חינוכית. 

 
 בברכה.

 ועד האגודה. 


